

Referat af konstituerende bestyrelsesmøde

Torsdag d. 6. marts kl. 17.

Deltagere : Rene, Freddy, Gunnar, Anders, Anette og Ann, ingen afbud.

Mødet var et tilstedeværelsesmøde (f2f) i Ejby på Fyn kl. 17 til ca. 22 med kaffe og enkelt måltid.

1. Bestyrelsen konstitueres således at René Jørgensen er generalforsamlingsvalgt formand, Gunnar Dahl næstformand og Ann Finch Suppleant og referant.

2. Arbejdsfordeling drøftet og vedtaget således: .

. Redaktør Jagthunden. Søren Roloff foreslået og Rene tager kontakt og forespørger om han stadig vil støtte KHK med dette. Ann støtter fsva billeder til Jagthunden, KHK hjemmeside og evt. Facebook.

. Udstillings ansvarlig. Anette fsva Bredsten, Vissenbjerg og Stoholm

. Markprøve ansvarlig forår Rene

. Markprøve ansvarlig efterår Freddy

. Aktivgruppe ansvarlige : Gunnar og Rene tager på dialogtur til aktivegrupperne mhp på at ide-generere

. Racedyst ansvarlig: Anders

. Schweiss koordinator i fht DKK championater : Anette

. Ræveslæbs prøver: Anders

. SJD ansvarlig: Rene

. Jet1 og Jet2 ansvarlig: Freddy

. Tøseweekend: Ann

. Avlsprøve (UT og AT) ansvarlig / FAP og BAP ansvarlig i regi af SJD: Anders. Vi skal snarest holde 1-2 informationsmøder vedr. disse prøver bl.a. er der prøve ved Anders R. d. 30. Marts 2025.

3. Generalforsamlingen.

Anette færdiggør jf. kommentarer m.v. og fremsender til godkendelse i bestyrelsen.

Evaluerings af generalforsamlingen: vi skal huske fremover at kontrollere, at deltagere har betalt kontingent. Desuden skal vi finde en dirigent, som skal klædes på til

generalforsamlingen og som er villig til at styre debatten. Vi bør henstille til at alle bliver til efter pokaluddeling og taksigelser til afgående bestyrelsesmedlemmer, dirigent m.fl.

4. Arbejdsgruppe vedr. Ivans oplæg - status:

Der skal tilgang til gruppen, idet der var stor opbakning ved GF 2024 til Ivans oplæg, og Rene afgår. Anders spørger Flemming Gosvig, om han vil fortsætte. Gunnar spørger Per Morville og Freddy har spurgt Jesper Iversen, som gerne vil deltage.

5. Ny redaktør for årbogen: debatteres, bestyrelsen ønsker årbogen bevaret. Vedtaget at vi via banner på hjemmesiden søger redaktør. Desuden arbejder vi alle videre på at finde en eller flere som vil deltage som redaktør.

6. Klubbens udstillinger 2025, Bredsten udstillingen har været drøftet at blive dobbeltudstilling. Pokaler og glas skal muligvis omfordeles, Anette og Ib deles om at udarbejde oplæg vedr. fordeling, så det bliver ensartet.

7. Klubbens Økonomi.

Der er fortsat restancer på knap 27000 kr. Rene og Uffe søger at sende mail ud med rykker.

Vedtaget at deltagelse i DM og racedyst deltagelse ikke længere betales af klubben. Vedtaget at placerede fremover får vinglas. Rene taler med SJD om fremtidige glas præmier.

Gennemgang af økonomi pt i henhold til budget. Budget for 2025 og regnskab for 2024 underskrevet.

Besluttet:

Bestyrelsen modtager ikke honorar eller telefonpenge men får dækket udgifter til kørsel og bespisning i fornødent omfang. Udgifter til bestyrelsesarbejde søges holdt på et lavest muligt niveau.

Årbogen søges bevares, forventet udgift 3-5000.

Overvejelser om besparelser og indtægter fl. Drøftes uden beslutninger/ konklusioner:

- skal vi kontakte de udmeldte medlemmer?

- Hvordan minimerer vi udgifter hovedarrangementer? Kunne der anvendes diplomer eller rosetter i stedet for glas?

Der er en anelse uenighed i om budgettet kan nås ved besparelser eller der også skal/ bør/kan skabes indtægter.

8. Årshjul gennemgang af opgaver for 2025. Punktet udskydes til næste møde.

9. Jagthunde deadlines 01.04. Præsentation af formand (Rene udarbejder udkast)

og ny bestyrelse - Omtale af generalforsamlingen (Ann udarbejder) , forårsprøve og forårs DM (Laura Antofte udarbejder) - 01.07, 01.09, 01.11

10. Aktivgrupperne kontaktes for et møde med repræsentanter for bestyrelsen for at styrke forholdet til bestyrelsen, snakke om uro/konflikter, avl, etc. Samt med henblik på et fremtidigt avlsmål og avls råd.

11. Rene undersøger nærmere hvad ny hjemmeside kunne finde på at koste og hvordan det kan finansieres også fsva webmastere. Evt. vha af sponsorer. Indstillingen fra bestyrelsen er, at information fra den nuværende hjemmeside skal videreføres. Det udestår at definere krav/specifikationer, som godtgør behovet for ny hjemmeside.

12. Eventuelt:

Freddy efterlyser formandens visioner for bestyrelsens arbejde. Desuden efterlyser Freddy ansvarlig for familiedagen. Det drøftes hvorledes vi forholder os til personsager og klager, og om en foretningsorden for bestyrelsen kunne gavne. Ann har udarbejdet og udleveret udkast til drøftelse på næste møde.

Sagen med Christian Thomsen (CT) blev drøftet og Formanden oplyste at han ikke ønskede at KHK skal bruge CT og at han ikke ønsker klubben skal betale for uddannelse fx af CT fx til schweisssdommer eller andet. Freddy og Gunnar var meget enig i dette. Anders mente at sagen var færdig og vi ikke kunne gøre mere. Et flertal i bestyrelsen ønsker ikke at CT skal bruges af KHK før sagen er afsluttet og dommens afgørelse følges af CT dvs. det skyldige beløb er betalt.

HD drøftet kort, tid ikke tillod ikke yderligere, men udsat til mødet d. 7. april.

Godkendt på bestyrelsesmøde d. 7. april 2025.